
SKUPŠČINA KRKE

Krka pred prevzemom družbe na Kitajskem
Nova dana nadzornega sveta sta Borut Jammk, prvi moz Modre zavarovalnice, in Nemec Hans-Helmut Fabry. nekdanji izvršni direktor
Sandoza - Dividenda 2,75 evra bruto na delnico - Rekordno poslovanje v prvem polletju
OTOCEC - Dogodki pred
skupščino delničarjev
novomeške Krke so obetali kar
burno dogajanje na njej, vendar
je ta minila dokaj mirno, le
nekoliko daljša je bila zavoljo
obrazložitev prvega moža
Krke Jožeta Colariča. Uprava
je namreč bila pred kratkim
deležna kritik največjega
delničarja Slovenskega
državnega holdinga (SDH) o
premajhni dobičkonosnosti in
domnevno zastareli strategiji.

Skupščina je potrdila predlog
vodstva Krke o višini dividende
2,75 evra na delnico, kar je 4
odst. več kot lani, Društvo Mali
delničarji Slovenije je sicer vlo-
žilo predlog za 3,50 evra bruto
na delnico. Za to bodo namenili
88,7 milijona evrov lanskega
bilančnega dobička, dividende
pa bodo začeli izplačevati z 20.
julijem.

Glede očitkov SHD o dobič-
konosnosti je Colarič dejal, da
je bila lani v primerjavi z letom
2015 res nekoliko slabša, če pa
vzamemo petletno obdobje in

prvo polovico letošnjega leta,
je ne le dobra, ampak odlična.
Kritike so, kot je povedal, na-
stale na podlagi kratke analize
madžarske svetovalne hiše
McKinsey, kjer so primerjali le
leto 2016 s predlanskim in nič
drugega, čeprav so že imeli tudi
podatke o letošnjem odličnem
prvem četrtletju.

»To se pravi, da naša strategi-
ja ni zastarela, je sodobna,« je
poudaril in dodal, da tako kot
vsako leto pripravljajo določene
spremembe in da se dnevno pri-
lagajajo razmeram na trgu, kar
so ne nazadnje dokazali tudi
z rekordnim prvim polletjem
letošnjega leta.

V skupini Krka so tako proda-
li za 655 milijonov evrov izdel-
kov in storitev, kar je 8,5 odst.
več kot v prvi polovici lanskega
leta, in s tem dosegli največjo
prodajo v prvem polletju v zgo-
dovini Krke. Čisti dobiček pa so
povečali za 31 odst. in znaša 91 ,7
milijona evrov, kar je na nivoju
84 odst. celoletnega lanskega
dobička, je izpostavil Colarič.

Povedal je še, da računajo, da
se bo trend nadaljeval tudi v
tekočem trimesečju, seveda ob
predpostavki, da bodo razmere
na svetovnih tržiščih približno
takšne, kot so trenutno. »Za-
vedati se moramo, da Krka,
kar se farmacevtsko-kemijskih
izdelkov tiče, na slovenskem
trgu proda le okoli 4 odst., izvozi
pa 96 odst. To pomeni, da smo
izrazito odvisni od našega naj-
večjega trga, to je Rusija, ki mu
sledijo Poljska, Nemčija, Velika
Britanija, Španija, potem pride
Slovenija, Češka, Romunija,« je
poudaril Colarič.

Jože Mermal, predsednik
nadzornega sveta Krke, sicer
prvi mož družbe BTC, je dejal,
da so lahko zadovoljni, saj tako
visokih rezultatov v prvem pol-
letju niso pričakovali, a kaže,
da se Krka vrača na svoj stari
položaj. »Če gledamo podatke
za zadnjih deset let, je samo lani
imela težave z izpadom tretjine
dobička. Na osnovi tega lahko
ocenjujem, da je Krka še vedno
na pravi poti in da bo tudi pri-
pravljena celostna strategija,«

je menil.

IZPODBOJNA TOŽBA
ZARADI NOVEGA
NADZORNIKA

Skupščina delničarjev je za
nova nadzornika Krke v de-
vetčlanskem nadzornem svetu
imenovala Boruta Jamnika,
prvega moža Modre zavaroval-
nice, in Nemca Hans-Helmuta
Fabrvja, nekdanjega izvršnega
direktorja nemške podružnice
Sandoza, ki trenutno deluje kot
samostojni svetovalec. Prvi je
nadomestil Simono Razvornik
Škofič, ki je nadzorni svet zapu-
stila iz osebnih razlogov, drugi
pa Anjo Strojin Štampar, ki jo je
iz nadzornega sveta odpoklical
SDH.

Nadaljevanje na 2. strani
Na skupščini so delničarji za
revizorja letošnjega poslov-
nega leta imenovali družbo
Ernst & Young Revizija ter
upravi družbe za 36 mesecev
podelili pooblastilo za nakup
lastnih delnic.
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Jože Colarič je bil po skupščini
delničarjev zadovoljen.
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Jože Mermal, predsednik nadzor-
nega sveta, ocenjuje, da je Krka
na pravi poti.
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Sili __________________________!
Kristjan Verbič iz Vseslovenskega
združenja malih delničarjev je
napovedal izpodbojno tožbo na
izvolitev Hansa-Helmuta Fabrvja
za novega člana nadzornega sveta.
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